

ឱកាសស្មើគ្នាគឺជាច្បាប់

វាជាអំពើជួយនឹងច្បាប់សម្រាប់អ្នកទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុពីសហព័ន្ធរបបនេះក្នុងការរើសអើងដោយផ្អែកទៅលើមូលដ្ឋានដូចតទៅ៖ ប្រឆាំងនឹងបុគ្គលណាម្នាក់នៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិកដោយផ្អែកទៅលើជាតិសាសន៍ ពណ៌សម្បុរ សាសនា ភេទ (រួមបញ្ចូលទាំងការមានផ្ទៃពោះ ការផ្តល់កំណើតកូន និងលក្ខខណ្ឌវេជ្ជសាស្ត្រដែលពាក់ព័ន្ធ ការប្រកាន់ភេទ ឋានៈជាជនប្តេជ្ញា និងអត្តសញ្ញាណយេនឌ័រ) ដើមកំណើតជនជាតិ (រួមបញ្ចូលទាំងភាពស្មាត់ជំនាញក្នុងភាសាអង់គ្លេសមានកម្រិត) អាយុ ពិការភាព ឬការជាប់ទំនាក់ទំនងខាងនយោបាយ ឬជំនឿ ឬការប្រឆាំងទល់នឹងអ្នកទទួលបានជំនួយខាងហិរញ្ញវត្ថុពីច្បាប់ចំណាងជើងទី 1 ស្តីអំពីនវានុវត្តន៍កម្លាំងការងារ និងឱកាស (WIOA) នៅលើមូលដ្ឋានស្ថានភាពភាពជាពលរដ្ឋរបស់បុគ្គល ឬការចូលរួមនៅក្នុងសកម្មភាព ឬកម្មវិធីដែលទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុពីច្បាប់ WIOA ណាមួយត្រង់ចំណាងជើងទី 1 ។

អ្នកទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុសហព័ន្ធត្រូវតែចាត់វិធានការយ៉ាងសមហេតុផលដើម្បីធានាឱ្យបានថាការប្រាស្រ័យទាក់ទងជាមួយនឹងបុគ្គលដែលមានពិការភាពគឺប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពដូចការប្រាស្រ័យទាក់ទងជាមួយអ្នកដទៃដែរ។ នេះមានន័យថា ពេលធ្វើការស្នើសុំ និងដោយមិនមានថ្លៃចំណាយដល់បុគ្គល អ្នកទទួលបានជំនួយត្រូវតែផ្តល់ឱ្យជំនួយសមរម្យ និងសេវាកម្មដល់បុគ្គលដែលមានពិការភាពដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់។

តើត្រូវធ្វើអ្វីទៅប្រសិនបើអ្នកជឿជាក់ថាអ្នកបានជួបប្រទះនឹងការរើសអើង

ប្រសិនបើអ្នកគិតថាអ្នកបានទទួលរងការរើសអើងនៅក្រោមកម្មវិធីដែលទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុពីច្បាប់ WIOA ត្រង់ចំណាងជើងទី 1 អ្នកអាចដាក់ពាក្យបណ្តឹងក្នុងរយៈពេល 180 ថ្ងៃនៃព្រឹត្តិការណ៍ជាមួយនឹងមន្ត្រីឱកាសស្មើភាពគ្នារបស់អ្នកទទួល ឬបុគ្គលតាមការចាត់តាំងរបស់អ្នកទទួល។ ពាក្យបណ្តឹងត្រូវតែផ្ញើទៅកាន់ក្រសួងអភិវឌ្ឍន៍ការងារ ឬមជ្ឈមណ្ឌលសិទ្ធិស៊ីវិលនៃក្រសួងពលកម្មតាមប្រែសណ័យទៅអាសយដ្ឋាន៖

**Equal Opportunity Officer
Employment Development Department (EDD)
PO Box 826880, MIC 83
Sacramento, CA 94280**

**ឬ
Director, Civil Rights Center (CRC), Department of Labor
200 Constitution Avenue NW, Room N-4123
Washington, DC 20210**

ពាក្យបណ្តឹងក៏អាចត្រូវបានបញ្ជូនទៅកាន់ EDD តាមអ៊ីមែលតាមរយៈ **EEOmail** (EEOmail@edd.ca.gov), ឬដោយផ្ទាល់នៅលើគេហទំព័ររបស់ក្រសួងពលកម្ម **Civil Rights Center** (dol.gov/crc)។

ប្រសិនបើអ្នកដាក់ពាក្យបណ្តឹងរបស់អ្នកជាមួយអ្នកទទួលបានជំនួយ អ្នកត្រូវតែរង់ចាំរហូតដល់អ្នកទទួលបានជំនួយចេញ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីសកម្មភាពចុងក្រោយជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬរយៈពេល 90 ថ្ងៃបានកន្លងផុតទៅ ឬមួយណាក៏ដោយដែលឆាប់មកដល់ជាង មុនពេលដាក់ពាក្យបណ្តឹងជាមួយ CRC (សូមមើលអាសយដ្ឋានខាងលើ)។

ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានជំនួយមិនផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីសកម្មភាពចុងក្រោយ ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរទាំងនោះក្នុងរយៈពេល 90 ថ្ងៃនៃថ្ងៃដែលអ្នកបានដាក់ពាក្យបណ្តឹងរបស់អ្នក អ្នកមិនចាំបាច់ត្រូវរង់ចាំឱ្យអ្នកទទួលបានចេញសេចក្តីជូនដំណឹងនោះទេ មុនពេលដាក់ពាក្យបណ្តឹងជាមួយ CRC នោះទេ។ យ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យបណ្តឹង CRC របស់អ្នកក្នុងរយៈពេល 30 ថ្ងៃនៃកាលកំណត់ 90 ថ្ងៃ (និយាយម្យ៉ាងទៀតបានថា ក្នុងរយៈពេល 120 ថ្ងៃ បន្ទាប់ពីថ្ងៃដែលអ្នកបានដាក់ពាក្យបណ្តឹងជាមួយនឹងអ្នកទទួល។)

ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានជំនួយផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីសកម្មភាពចុងក្រោយ ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរអំពីពាក្យបណ្តឹងរបស់អ្នក ឬនៃអ្នកមិនពេញចិត្តនឹងការសម្រេចចិត្ត ឬដំណោះស្រាយនោះ អ្នកអាចដាក់ពាក្យបណ្តឹងទៅ CRC។ អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យបណ្តឹង CRC ក្នុងរយៈពេល 30 ថ្ងៃនៃកាលបរិច្ឆេទដែលអ្នកបានទទួលសេចក្តីជូនដំណឹងអំពីសកម្មភាពចុងក្រោយនេះ។

EDD គឺជានិយោជក/កម្មវិធីដែលមានឱកាសស្មើភាពគ្នា។ ជំនួយការ និងសេវាកម្មនានាអាចរកបានពេល ស្នើសុំដល់បុគ្គលដែលមានពិការភាព។ ការស្នើសុំសេវាកម្ម ជំនួយ និង/ឬទម្រង់ដែលជាជំរើស ត្រូវធ្វើឡើងដោយការទូរសព្ទទៅលេខ 1-866-490-8879 (សំឡេង)។ អ្នកប្រើ TTY សូមទូរសព្ទមកសេវាបញ្ជូនបន្តរបស់រដ្ឋ California តាមលេខ 711 ។